
 

 
 

 
Osloskolen 

 

Tøyen skole 

 

Til stede: Camilla, 3C, Trine 6A, Silje 7B, Trine 2A, Hanne 3A (1C), Sigurd (5A), Ana 3B, Henriette 1B varaer, Samira 

7A, Ada 4A, Hamsa 2C 

Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt 

2. Godkjenning av referat 

3. Rektors hjørne 

4. Skolens driftsstyre trenger nye representanter, Sigrid Klæboe Jacobsen orienterer 

5. Sosiallærer Ada informerer om Skolemiljøutvalget SMU, som trenger representanter fra oss 

6. 17. mai – vi må begynne arbeidet! 

7. Skolegården – kort orientering om framdrift 

8. Det er lyst ut frivillighetsmidler – hva skal vi søke om? https://www.oslo.kommune.no/tilskudd-legater-
og-stipend/frivillighetsmidler-i-bydel-gamle-oslo/ 

9. Tøyenravn, diskusjonssak 

10. Rekruttering til Tøyen barnekor 

11. Erfaringer med lån av lokaler i K1 til barnebursdager og lignende 

12. Runde rundt bordet 

13. Eventuelt 

 

Sak 1 og 2 godkjent. 

4. Sigrid orienterer om skolens driftsstyre. Har en spesiell betydning på Tøyen skole, også politisk, flere prosesser 

som angår oss. Skolegården har for eksempel vært en gjennomgående sak, samt budsjett. Kandidatene bør ha et 

engasjement for skolen og nærområdet, ingen spesielle forkunnskaper nødvendig. Alle representanter til stede 

går tilbake i klassene sine og søker etter kandidater, melder tilbake innen neste FAU-møte. 

3 og 5. Hilmar: Ansatt kantinemedarbeider på full tid, og kantina er snart klar! Neste uke vil vår nye 

kantinemedarbeider teste hvor mye mat hun klarer å lage om gangen. Noe vil kanskje bli kjørt opp i 

klasserommene. Rektor estimerer til circa 200 elever. Den nyansatte har somalisk bakgrunn, og all mat vil være 

halal. Skolen får muligens mer penger fra bydelen til skolemat, kanskje også penger fra vårt levekårsbudsjett. 

Ønsker å ha minst mulig matsvinn.  

Rektor orientere også om Skolemiljøutvalget, Sigurd og to andre som Ada har snakket med valgt som 

representanter.  

17. mai – snart frist for å melde på 17. maitog. Hilmar melder ungene på. Kanskje FAU kan sponse is på ungene 

mens de venter på å få gå? 



Ungdomsskoler – antall meter til skolen er det endelig avgjørende. I år går hele trinnet til Jordal, men det er et 

unntak. 

6 og 8. 17. mai. Foreldre i tredjeklasse sitt ansvar. Nestleder Hanne søkte i fjor om midler til å kjøpe en popcorn- 

eller sukkerspinnmaskin. Har kontakt med leverandør. Må rekruttere en 17. maikomité snart, og finne 

erfaringsnotatet. I år må vi styre mat- og kakemengde. 

Er lyst ut frivillighetsmidler også i år – hva trenger vi? Såpeboblemaskin, klatrevegg, foredragsholdere på nettvett, 

ballongblåser, klovn, studietur? 

Til neste gang: Hver tredjeklasserepresentant finner to-tre representanter fra hver klasse til en komité. Nina 

finner erfaringsnotatet fra i fjor. Høre om sponsing. 

7. Skolegården. Ana og Nina har sendt brev til Rådhusets og ber Raymon rydde opp. Planarbeidet har stoppet 

opp. 

9. Tøyenravn. FAU har ansvar, ved foreldre i 6. og 7. klasse, men rekruttering fremdeles et problem. Har vært et 

ønske at det skal være basert på frivillighet og ikke tvang, men det er vanskelig å få folk til å skrive seg opp. Skal vi 

prøve tvang? På Hasle og Kampen skoler får foreldre utdelt vakter. Barnas navn på lista. Er det for tidlig å gå fra 

19-21? Tidligere gikk vi fra 20-23. Viktig å kjenne eierskap til vervet. Skal vi bytte tilbake til senere vakter? Ikke 

avklart, ønsker innspill. 

Vi ble enige om at 6. og 7. klasse begynner med å fylle listene, se eget vedlegg. 

10. Tøyen barnekor – ikke en religiøs aktivitet – trenger flere barn. Inn i den ordinære musikkundervisningen? 

Ikke bærekraftig at det er foreldredrevet. Må skrive søknader for å lønne korlærer. Ana tar kontakt med Kigo og 

Kulturskolen. Klasserepresentanter kan rekruttere i sine klasser. 

11. Lån av lokaler i K1 til bursdager: 5A hadde bursdagsfest kvelden før for tre januarbarn, foreldre hadde med 

mat og kaker, i andre etasje. I to rom. Ordna diskotek. I det andre rommet spiste de på et langbord. Fra 17-19.30, 

stor suksess! Ungene hadde det veldig gøy, læreren kom også. Bookes via siden til K1. Bare én fra klassen som 

ikke kom. 

Sjuende trinn gjort det samme, FAU-representant organiserte det. Fikk bursdagsliste fra klasseforstander, hadde 

det i musikkrommet her på Tøyen. Ingen gaver.  

I 3C har ikke årtidsbursdager fungert så godt, noen av årstidskullene veldig små. Orger heller klassefest med 

foreldre to ganger i året.  

Vi rakk ikke runde rundt bordet. 

 


